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Abstract (en)
[origin: ES2633514A1] The invention relates to a cooking field device (10a-b) with at least one housing unit (12a-b) and with at least one guide unit
(14a-b) defining at least one guide path ( 16a-b) and that is provided to guide in at least the mounted state at least one cable (18a-b) inside the
housing unit (12a-b) along the guide path (16a-b). In order to provide a generic cooking field device with better properties in terms of advantageous
performance characteristics, it is proposed that the guide unit (14a-b) has at least one fixing element (20a-b) partially insulated or completely, which
is intended to fix the cable (18a-b) partially or completely in at least the longitudinal direction of cable (22a-b). (Machine-translation by Google
Translate, not legally binding)

Abstract (de)
Die Erfindung geht aus von einer Kochfeldvorrichtung (10a-b) mit zumindest einer Gehäuseeinheit (12a-b) und mit zumindest einer Führungseinheit
(14a-b), die zumindest eine Führungsstrecke (16a-b) definiert und dazu vorgesehen ist, in wenigstens einem montierten Zustand zumindest ein
Kabel (18a-b) innerhalb der Gehäuseeinheit (12a-b) entlang der Führungsstrecke (16a-b) zu führen. Um eine gattungsgemäße Vorrichtung mit
verbesserten Eigenschaften hinsichtlich vorteilhafter Betriebseigenschaften bereitzustellen, wird vorgeschlagen, dass die Führungseinheit (14a-b)
zumindest ein wenigstens teilweise freistehendes Fixierungselement (20a-b) aufweist, welches dazu vorgesehen ist, das Kabel (18a-b) in zumindest
einer Kabellängsrichtung (22a-b) wenigstens teilweise zu fixieren.
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